
Κανόνες συλλαβισμού

 Ένα φωνήεν μπορεί να είναι και μόνο του συλλαβή
 σε μια λέξη.  π.χ. α – έ – ρας

Δύο όμοια σύμφωνα χωρίζονται πάντα στις συλλαβές.
π.χ. άμ – μος , σύν – νε – φο, άλ – λος , φεγ – γά – ρι

Δύο σύμφωνα δε χωρίζονται, όταν από αυτά αρχίζει
ελληνική λέξη.     π.χ. πέ-τρα (τρ → τρένο)

Τα δίψηφα σύμφωνα μπ, ντ, γκ, τσ, τζ, δε χωρίζονται.
π.χ. κό-μπος, , α-ντί-ο, , πα-γκά-κι, κα – τσί – κα

Τα δίψηφα φωνήεντα αι, ει, οι, υι, ου και οι συνδυασμοί
αυ και ευ, δε χωρίζονται. π.χ. αυ-λή, και – ρός, φού-στα, 

Οι καταχρηστικοί δίφθογγοι όι, όη, άι, αη, ια, υα, εια,
οια, δε χωρίζονται.  
π.χ. χάι-δε-ψα,  αη – δό – νι, δου – λειά.
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